
 

24HABER BÜLTENÝ ÞUBE HABERLERÝ

Yüreðir Belediyesi Ziyareti : 

03.07.2009 tarihinde Yüreðir Belediyesi Þube Yönetim Kurulunca ziyaret edilerek meslek ve 

meslektaþlarýmýzýn çalýþma alanlarý hakkýnda bilgi verilmiþ, Yüreðir Belediyesi'nde mesleki alanlarýmýzda 

yapýlacak teknik iþlemlerde, Jeoloji Mühendisi istihdamý saðlanmasý konusuna vurgu yapýlmýþtýr. Ýmar 

planýna esas  Jeolojik-jeoteknik etütlerin yeni yönetmeliklere göre revize edilmesi,  Bina Türü Yapýlarda 

zemin etütleri ile ilgili çalýþmalara önem verilmesi hususu gündeme getirilmiþtir. Bu konuda Oda olarak 

Yüreðir Belediyesi'ne gerekli destek ve iþbirliðinin verileceði belirtilmiþtir.

Üye Toplantýsý :

17.07.2009 tarihinde Hatay Ýl Temsilciliðinde Genel Merkez Yönetim Kurulundan Dündar ÇAÐLAN, 

Hüseyin ALAN'ýn Adana Þubeden Sedat TÜRKMEN, Müzeyyen ÞEVKÝN ve Mustafa YILDIRIM'ýn  Hatay Ýl 

Temsilciliðine baðlý üyeler ile gerçekleþtirdikleri  geniþ katýlýmlý  bir toplantý düzenlenmiþtir. Toplantýda 

bölgeye ve uygulamaya ait sorunlar ve çözüm önerileri tartýþýlmýþtýr.

TMMOB Kadýn Kurultayý Akdeniz Bölge Çalýþtayý : 

27.09.2009 tarihinde Ziraat Mühendisleri Odasý Þube Binasýnda TMMOB Kadýn Kurultayý “Akdeniz Bölge 

Çalýþtayý” yapýlmýþtýr. Çalýþtaya Þube 2. Baþkaný Müzeyyen ÞEVKÝN katýlmýþtýr. Toplantýda Odamýzýn 

görüþ ve önerileri aktarýlmýþtýr.

Eðitim Semineri :

Ýçme Suyu ve Kanalizasyon iþlerinde Etüt, Proje ve Tatbikat aþamalarýnda Jeoteknik Uygulamalar 

Semineri verilmiþtir. Seminer 10.10.2009 tarihinde Mersin Ýl Temsilciliðinde düzenlenmiþtir. Mustafa 

YILDIRIM Ýçme suyu ve Kanalizasyon Etütleri ve Ön Etütlerde yer alan Jeolojik - Jeoteknik çalýþmalarý 

kapsamlý bir biçimde anlatmýþtýr. Müzeyyen ÞEVKÝN, Jeoteknik Etüt aþamasý tamamlanmýþ Ýçme Suyu 

ve Kanalizasyon iþlerinin uygulamasýnda klas, þev, iksa türleri, yataklama ve gömlekleme gibi 

mesleðimiz uygulama alanlarý hakkýnda bilgi vermiþtir. Soru ve cevaplarla tamamlanan seminer geniþ bir 

katýlýmla izlenmiþtir.

Plaket Töreni : 

Odamýza büyük katkýlarý olan bir çok bilimsel kurulda görev alan hocamýz, Çukurova Üniversitesi Öðretim 

Üyesi Prof. Dr. Aziz ERTUNÇ emekli olmuþtur. Prof. Dr. Aziz ERTUNÇ'un emekliliði vesilesi ile görev 

yaptýðý Çukurova Üniversitesi'nde bir tören düzenlenmiþtir. Odamýz Bilimsel Teknik Kurul Baþkanlýðý da 

yapan Hocamýza, Adana Þubesi olarak Odamýza yaptýðý katkýlardan dolayý Þube Baþkanýmýz Sedat 

TÜRKMEN tarafýndan bir plaket verilmiþtir. Kendilerine saðlýklý ve mutlu emeklilikler diliyoruz.

TMMOB Kadýn Kurultayý Toplantýsý : 
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21 – 22 Kasým 2009 Tarihinde düzenlenecek TMMOB KADIN KURULTAYI öncesinde 17.10.2009 

tarihinde Þubemizde kadýnlara yönelik bir toplantý düzenlenmiþtir.

Toplantýda Kadýn meslektaþlarýmýzýn iþ yaþamýnda karþýlaþtýklarý problemler  ayrýmcýlýk, iþsizlik ile ilgili 

sorunlar gibi konular görüþülmüþ, TMMOB tarafýndan gönderilen anket internet ortamýndan bütün bayan 

üyelere gönderilmiþtir. Anketler sonuçlarý deðerlendirmeye alýnmýþtýr.

Süs Taþlarýnýn Ekonomik ve Sektörel Olarak Deðerlendirilmesi Konferansý :

24.10.2009 tarihinde Þubemizde Mersin Üniversitesi Taký Teknolojileri ve Tasarým Yüksek Okulundan 

Öðretim Görevlisi Dr. Meltem GÜRBÜZ tarafýndan "SÜS TAÞLARININ EKONOMÝK VE SEKTÖREL 

OLARAK DEÐERLENDÝRÝLMESÝ (SÜS TAÞLARININ GÝZEMÝ)"konulu konferans düzenlenmiþtir.

Jeoloji Mühendisliðinde önemli bir yer tutmasý gereken ancak ülkemizde henüz sektör olarak yeterli bir 

yere sahip olamayan süs taþlarý, hem ekonomik hem de iþçiliði ile birlikte istihdama açýk bir sektör 

özelliðindedir. Dünyanýn birçok ülkesinde süs taþlarý hem mücevher sektöründe hem de sanayi alanýnda 

önemli bir yeri teþkil eden süs taþlarýnýn meslektaþlarýmýz tarafýndan iþ sektörü olarak görülmesi 

konusunda vurgular yapýlmýþtýr. Genç meslektaþlarýmýz tarafýndan konu ilgiyle izlenmiþtir.

Çukurova Belediyesi ile TMMOB'A Baðlý Odalarýn  Ýþbirliði Toplantýsý :

Adana'da bulunan Türk Mimar Mühendis Odalarý Birliði'ne (TMMOB) baðlý meslek odalarýnýn temsilcileri, 

Çukurova Belediye Baþkaný Yýldýray ARIKAN ve teknik ekibiyle bir araya gelerek kentin sorunlarýyla ilgili 

görüþ alýþveriþinde bulunmuþlardýr. Toplantýya Þubemiz adýna Yönetim Kurulu Üyesi Müzeyyen ÞEVKÝN 

ve Mustafa YILDIRIM katýlmýþtýr.

Toplantýda Odamýz görüþleri doðrultusunda Belediye bünyesinde Jeolojik Jeoteknik Etütlerin kontrol 

edileceði, Jeoloji Mühendislerinden oluþan bir birimin oluþturulmasý önerilmiþtir. Belediyenin 

bünyesinde farklý birimlerde çalýþmakta olan meslektaþlarýmýzýn bu konuya yönlendirilmesi istenmiþtir. 

Bunun dýþýnda heyelanlý bölgelerin, dere yataklarýnýn vb. gibi Jeolojik sakýncalý alanlarýn yapýlaþmadan 

sonra belirlenmesi yerine Ýmar Planýna Esas Jeolojik Etütlerle belirlenmesi gerekliliði bir kez daha 

vurgulanmýþtýr. Ayrýca Belediyelerde çok ta önem verilmeyen çöp depolama alanlarýnýn seçiminde teknik 

kriterlere uyulmasý gerektiði konularýna deðinilmiþtir.

Jeoloji Mühendisliði Öðrencileri ile Tanýþma Toplantýsý :

Her Yýl olduðu gibi Jeogenç organizasyonu ile Çukurova Üniversitesi Mühendislik-Mimarlýk Fakültesi 

Jeoloji Mühendisliði Bölümü Öðretim Üyeleri ve 1. sýnýf öðrencileri, tanýþmak için Jeoloji Mühendisleri 

Adana Þubesi yönetim kurulu üyelerinin katýlýmýyla 05.11.2009 tarihinde Mühendislik - Mimarlýk 

Fakültesi toplantý salonunda bir araya geldi.

Mersin Üniversitesinde Üye  Toplantýsý :

Þubemizle Üniversiteler arasýnda iþbirliðini geliþtirmek amacýyla 12.11.2009 tarihinde Mersin 

Üniversitesi Jeoloji Mühendisliði Bölümü Öðretim Üyeleri ile Toplantý Yapýlmýþtýr.

Toplantýda Üniversite ile Jeoloji Mühendisleri Odasý Adana Þubesi arasýnda diyaloðu arttýrmak, iþbirliði 

saðlayarak ortak sempozyum, konferans, çalýþtay, seminer vb. gibi etkinlikleri birlikte düzenlemek, 
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güncel konularda kamuoyu oluþturup mesleðin tanýtýmýný saðlamak gibi konular görüþülmüþ ve iþbirliði 

konusunda fikir birliðine varýlmýþtýr.

Ayrýca Mersin Ýl Temsilciliði ile birlikte kamu ve çeþitli kurumlarda çalýþan meslektaþlarýmýz ziyaret 

edilmiþtir.

Jeogenç Toplantýsý :

2009 Yýlýnda üniversiteyi kazanan yeni öðrencilerle eski öðrenciler Þube binamýzda 14.11.2009 

tarihinde Yönetim Kurulu üyelerimizle bir araya gelerek sýnýf temsilcilerini seçmiþlerdir. Seçilen sýnýf 

temsilcileri ile birlikte þube binamýzda yapýlan toplantýda görev daðýlýmý yaparak temsilci ve yardýmcýlarý 

belirlenmiþtir. Yapýlan toplantýda jeogenç faaliyetlerinin programý oluþturulmuþ ve periyodik toplantý 

tarihleri belirlemiþtir. Ayrýca Mersin Jeogençle de ortak faaliyet gösterme kararý alýnmýþtýr.

Ýskenderun  Belediyesi ve Ýskenderun'daki Üyelerle Toplantý ve Ýþyeri Ziyaretleri : 

Ýskenderun belediyesi 20.11.2009 tarihinde ziyaret edilerek, JMO ve Belediye arasýnda iþbirliði ve 

Mesleðimizle ilgili sorunlarýn çözümü konusunda bir toplantý yapýlmýþtýr. Toplantýya Belediye Baþkan 

yardýmcýsý Sefa BORAN ve Haluk ARLI ile Belediyede çalýþan Meslektaþlarýmýz ve Yönetim Kurulu 

üyelerimiz katýlmýþtýr. Oda olarak Belediye faaliyetleri kapsamýnda iþbirliði, deprem ve Ýmar 

Planlamasýnda oda görüþümüzün dikkate alýnmasý ve mesleki denetimde iþbirliði konularý 

görüþülmüþtür.

Toplantý sonrasý Ýskenderun'da faaliyet gösteren serbest büro sahibi üyelerimiz, belediyede görev yapan 

meslektaþlarýmýz ve Þube yönetim kurulu üyelerimiz bir deðerlendirme toplantýsý yaparak sorunlarýn 

çözümü konusunda belediye ile iletiþimin devamý kararlaþtýrýlmýþtýr.

Ýskenderun demir çelik fabrikasýnda çalýþan meslektaþlarýmýz ile Dörtyol ilçesinde çalýþmakta olan 

meslektaþlarýmýz ziyaret edilerek sorunlarý ve önerileri dinlenmiþtir.

Çöp Alanlarýnýn Seçimi ve Eski Alanlarýn Rehabilitasyonu: Mersin Örneði  Konferansý 

Þubemiz etkinlikleri kapsamýnda Çöp alanlarýnýn seçimi ve eski alanlarýn rehabilitasyonu; Mersin Örneði 

baþlýðý ile konferans düzenlenmiþtir.  Mersin Büyükþehir Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol Daire 

Baþkan yardýmcýsý Jeoloji Yüksek Mühendisi Dr. Cumhur Karaca'nýn konuþmacý olarak katýldýðý 

konferansýn açýlýþ konuþmasýný yapan Þube Baþkaný Sedat Türkmen Büyükþehir Belediyesinin yetkili 

olduðu  katý atýk depolanmasýnda sorunlar yaþandýðýný söyleyerek Adana'nýn çöp konusunda sýnýfta 

kaldýðýný vurgulamýþtýr.

Konferansta konuþan Dr. Cumhur Karaca ise Mersin Çavuþlu Rehabilitasyon Projesi çalýþmalarýný slayt 

sunumu yaparak Çavuþlu çöp alaný bertarafý kapsamýnda; þev düzenlemesi, sedde yapýmý, süzüntü suyu 

drenajý ve toplama havuzu yapýmý, yüzey suyu drenajý, son örtü, gaz drenajý ve bertarafý, peyzaj ve yeni 

belirlenen çöp alaný ve bu konularla ilgili jeolojik çalýþmalarý anlatmýþtýr.
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Denizcilik Bayramý Etkinlikleri :

Antalya Ticaret Odasý tarafýndan 1 Temmuz 2009 tarihinde düzenlenen Denizcilik Bayramý etkinlikleri 
kapsamýnda 5.Denizcilik Sempozyumu yapýldý. Konusu Boðaçay Projesi-Deniz Marinasý olan 
Sempozyumda konuþmacý olarak Antalya Büyükþehir ve Konyaaltý Belediye Baþkanlarý,DSÝ Bölge 
Müdürü,Akademisyenler ve JMO Antalya Þube Baþkaný  Kutlu TANER þube görüþlerini sundu. Kutlu 
TANER Bölgenin Genel Jeolojisi ve yerel zemin koþullarýnýn,yerleþim alanlarý ve yapýlaþmadaki önemini 
anlattý. Boðaçay projesi (Deniz Marinasý Projesi ile ilgili) gerçekleþmesi halinde de havzada YAS 
dengesinin bozulacaðý,kentin içme suyunun saðlandýðý kuyularýn ve tarým alanlarýnýn tuzlanacaðýndan, 
ayný zamanda taþkýn alaný olan Boðaçayýn  proje için yanlýþ bir tercih olduðunu belirtti.

Manavgat Belediyesi Ýle Görüþme:

07.07.2009 tarihinde Yönetim Kurulumuz Manavgat Belediye Baþkaný Þükrü SÖZEN'i makamýnda 
ziyaret etti. Manavgat ilçemizi temsilen üyemiz Ahmet GÜVEN'in de katýldýðý ziyarette yeni baþkana 
baþarýlar dilenerek,kentleþme ve belediyecilik hizmetlerine katký anlayýþýmýz sunuldu.

Antalya Büyükþehir Belediyesi Ýle Görüþme : 

08.07.2009 tarihinde Yönetim Kurulumuz Antalya Büyükþehir Belediye Baþkaný Sn,Mustafa AKAYDIN'ý 
ziyaret etti. Görüþme sýrasýnda Mesleki çalýþma alanlarýmýz baþta olmak üzere her konuda planlama-
projelendirme ve sorunlarýn çözümü süreçlerinde katký koymaya hazýr olduðumuzu ve bunu bir kamu 
hizmeti olarak algýladýðýmýz belirtilmiþtir.Toplantýda Büyükþehir Belediyesi Bünyesinde Jeoloji 
konularýnda hizmet üretmek üzere bir birim oluþturulmasý istenmiþtir.

Yerel Basýnda Antalya Þube : 

20.08.2009 tarihli yazýlý basýnda Þube Baþkan Kutlu TANER'in deprem ve yapýlaþma konusunda 
görüþleri yayýnlanmýþtýr.

01.09.2009 tarihli yazýlý basýnda Þube Baþkaný  Kutlu TANER'in röportajý yayýnlandý. Gazetede 
Antalya'nýn depremselliði ve Antalya'yý etkileyecek enerji birikmeleri hakkýnda açýklamalar yer almýþtýr.

03.09.2009 tarihinde Antalya VÝP televizyonu haber programýnda Þube Baþkaný  Kutlu TANER 
,Antalya'da Deprem olgusu yapýlara olasý etkileri,yeraltýsuyu kaynaklarýnýn potansiyeli ve kullanýmý 
hakkýnda görüþleri yayýnlandý.

11.09.2009 tarihinde Þube Baþkaný  Kutlu TANER, Akdeniz Radyo Televizyon kanalýnýn “Derin Dalga “ 
adlý haber programýnýn canlý yayýnda konuðu oldu. Deprem-sel gibi doða olaylarýnýn nasýl felakete 
dönüþtüðü ,nedenleri,sorumlularý,alýnmayan ve alýnmasý gereken önlemleri ,afet politikalarýmýz 
hakkýnda Oda görüþümüz Kutlu TANER tarafýndan anlatýldý.

23.09.2009 tarihinde Antalya-Güncel gazetesine Baþkan Kutlu TANER verdiði röportajda afetlerle ilgili 
endiþe ve görüþlerini aktardý.

Antalya þube

Antalya þube
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güncel konularda kamuoyu oluþturup mesleðin tanýtýmýný saðlamak gibi konular görüþülmüþ ve iþbirliði 

konusunda fikir birliðine varýlmýþtýr.

Ayrýca Mersin Ýl Temsilciliði ile birlikte kamu ve çeþitli kurumlarda çalýþan meslektaþlarýmýz ziyaret 

edilmiþtir.

Jeogenç Toplantýsý :

2009 Yýlýnda üniversiteyi kazanan yeni öðrencilerle eski öðrenciler Þube binamýzda 14.11.2009 

tarihinde Yönetim Kurulu üyelerimizle bir araya gelerek sýnýf temsilcilerini seçmiþlerdir. Seçilen sýnýf 

temsilcileri ile birlikte þube binamýzda yapýlan toplantýda görev daðýlýmý yaparak temsilci ve yardýmcýlarý 

belirlenmiþtir. Yapýlan toplantýda jeogenç faaliyetlerinin programý oluþturulmuþ ve periyodik toplantý 

tarihleri belirlemiþtir. Ayrýca Mersin Jeogençle de ortak faaliyet gösterme kararý alýnmýþtýr.

Ýskenderun  Belediyesi ve Ýskenderun'daki Üyelerle Toplantý ve Ýþyeri Ziyaretleri : 

Ýskenderun belediyesi 20.11.2009 tarihinde ziyaret edilerek, JMO ve Belediye arasýnda iþbirliði ve 

Mesleðimizle ilgili sorunlarýn çözümü konusunda bir toplantý yapýlmýþtýr. Toplantýya Belediye Baþkan 

yardýmcýsý Sefa BORAN ve Haluk ARLI ile Belediyede çalýþan Meslektaþlarýmýz ve Yönetim Kurulu 

üyelerimiz katýlmýþtýr. Oda olarak Belediye faaliyetleri kapsamýnda iþbirliði, deprem ve Ýmar 

Planlamasýnda oda görüþümüzün dikkate alýnmasý ve mesleki denetimde iþbirliði konularý 

görüþülmüþtür.

Toplantý sonrasý Ýskenderun'da faaliyet gösteren serbest büro sahibi üyelerimiz, belediyede görev yapan 

meslektaþlarýmýz ve Þube yönetim kurulu üyelerimiz bir deðerlendirme toplantýsý yaparak sorunlarýn 

çözümü konusunda belediye ile iletiþimin devamý kararlaþtýrýlmýþtýr.

Ýskenderun demir çelik fabrikasýnda çalýþan meslektaþlarýmýz ile Dörtyol ilçesinde çalýþmakta olan 

meslektaþlarýmýz ziyaret edilerek sorunlarý ve önerileri dinlenmiþtir.

Çöp Alanlarýnýn Seçimi ve Eski Alanlarýn Rehabilitasyonu: Mersin Örneði  Konferansý 

Þubemiz etkinlikleri kapsamýnda Çöp alanlarýnýn seçimi ve eski alanlarýn rehabilitasyonu; Mersin Örneði 

baþlýðý ile konferans düzenlenmiþtir.  Mersin Büyükþehir Belediyesi Çevre Koruma ve Kontrol Daire 

Baþkan yardýmcýsý Jeoloji Yüksek Mühendisi Dr. Cumhur Karaca'nýn konuþmacý olarak katýldýðý 

konferansýn açýlýþ konuþmasýný yapan Þube Baþkaný Sedat Türkmen Büyükþehir Belediyesinin yetkili 

olduðu  katý atýk depolanmasýnda sorunlar yaþandýðýný söyleyerek Adana'nýn çöp konusunda sýnýfta 

kaldýðýný vurgulamýþtýr.

Konferansta konuþan Dr. Cumhur Karaca ise Mersin Çavuþlu Rehabilitasyon Projesi çalýþmalarýný slayt 

sunumu yaparak Çavuþlu çöp alaný bertarafý kapsamýnda; þev düzenlemesi, sedde yapýmý, süzüntü suyu 

drenajý ve toplama havuzu yapýmý, yüzey suyu drenajý, son örtü, gaz drenajý ve bertarafý, peyzaj ve yeni 

belirlenen çöp alaný ve bu konularla ilgili jeolojik çalýþmalarý anlatmýþtýr.
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Denizcilik Bayramý Etkinlikleri :
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Sempozyumda konuþmacý olarak Antalya Büyükþehir ve Konyaaltý Belediye Baþkanlarý,DSÝ Bölge 
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